

Verslag

Bestuursvergadering

Locatie De Warandepoort, vergaderlokaal 1
Tijdstip Woensdag 27 september 2017 om 20u

Aanwezig: Angèle Hoovelts, Björn Steuts, Rob Bartholomees, Geert Vandendriessche, Bruno Ceuppens, Rudy Geirnaert, Jean-Pierre Leonard, Sarah Verstraete, Jan Trappeniers, Jean-Paul Moons

Verontschuldigd: Frank Ruttens, Hans-Peter Ott

1. Goedkeuring agenda en verslag vorige vergadering

Het verslag van vorige vergadering alsook de agenda worden goedgekeurd.

2. Adviezen

- a. Jazz-fontein: Er werd op 9 september een advies naar het college van burgemeester en schepenen verstuurd.
- b. Evaluatie reglement gemeentelijke infrastructuur:
De gemeente heeft een evaluatie gemaakt één jaar na gebruik van het nieuwe verhuurreglement voor zalen, en heeft rekening gehouden met de opmerkingen die de verenigingen hadden doorgegeven. Voor de Sportverenigingen zijn lichte aanpassingen gebeurd, het nieuwe GITO werd opgenomen in de lijsten, voor de cultuurverenigingen werden de tarieven voor het verhuur van de zalen Berk en Beuk verminderd indien het gaat om een gesloten activiteit zakt de prijs van 35 euro naar 20 euro.
- c. Straatnaamgeving 'Kisteveld'
De vraag om advies werd doorverwezen aan de Heemkundige Kring zij hebben een beter zicht op de materie.
- d. Naamgeving buurthuis Vossem
Er werd aangeraden om een buurtbevraging te houden bij de Vossemse bevolking of contact op te nemen met de heemkundige kring.

3. CRT-initiatieven 2017

- a. Cultuurprijs Maurits Wynants (23/11?)
De vraag is gekomen om een planning op te maken en een datum vast te leggen voor de uitreiking van de prijs. Dit zou op 23/112017 gebeuren. Voorlopig werden er drie kandidaten voorgedragen. De jury moet ook nog samenroepen worden, de organisatie en invulling van de avond moet nog gebeuren. De CRT zal de verenigingen aanspreken om aanwezig te zijn op deze uitreiking van de
Cultuurprijs.
-

b. Evaluatie UiTdatabank:

Er waren een 30-tal verenigingen aanwezig, op de infoavond, de uitnodiging werd zowel naar de verenigingen aangesloten bij de cultuurraad en de sportraad gestuurd. Het werd een boeiende avond met een goede spreker.

De nodige info hieromtrent werd op onze website geplaatst en kan door iedere vereniging geraadpleegd worden.

Dit was een eerste en uitstekende samenwerking met sportraad, die bereid is in verdere samenwerking.

c. Stand van zaken herdenking Eerste Wereldoorlog

Er zijn reeks een aantal activiteiten van de verenigingen binnen gekomen. Het Cultureel Centrum De Warandepoort zal eveneens activiteiten plannen.

Verschillende pistes worden nog bekeken: een expo, Klaprozenproject, het Project Vlaams Brabant Bibliotheek. Er zou ook aan de scholen worden gevraagd om iets te doen rond dit thema.

De startdatum zou 8/02/2018 worden met een optreden van de muziekkapel, de slotavond zal 11/11/2018 worden

De volgende vergadering van de werkgroep is voorzien op 8/11/2017

4. Nieuwe kandidaat-leden

a. Samana Duisburg:

Er zijn nog wat vragen of de cultuurraad wel de beste oplossing is voor de voormalige Ziekenzorgafdelingen. Zolang er geen alternatief is vanuit de gemeente moeten we consequent zijn. Als Samana Vossem lid mag zijn, dan Duisburg ook. De Werkgroep subsidies moet dan beoordelen of hun activiteiten in aanmerkingen komen voor subsidies.

b. Unizo Druivenstreek:

Is een belangenvereniging voor de middenstand, de zetel moet in Tervuren gevestigd zijn, dat lijkt niet het geval te zijn. Pas nadien zullen de andere criteria bekeken worden. Ze namen ook contact op met Jan Trappeniers. Hij zal hun schrijven beantwoorden.

c. CesArte:

Zij hebben de aanvraag ingediend, het dossier moet worden bekeken. Rob stuurt de aanvraag door naar iedereen.

d. FVV bij deze vereniging is enkel een naamswijziging gebeurd. FVV wordt Vlaamse Kring Tervuren

5. Werkingsverslagen + samenstelling werkgroep subsidies

a. Er moet eveneens aandacht geschonken worden aan de dorpscomités voor het uitreiken van de prijs voor verenigingen. De dorpscomités zullen aangeschreven worden met de vraag om een samenvatting van hun activiteiten door te sturen, alle verenigingen zullen ook aangeschreven worden voor de verenigingsprijs.

De in te vullen werkingsverslagen, zullen per categorie worden doorgestuurd, zodat iedere vereniging het juiste invulformulier zal krijgen. Jean-Paul doet hiervoor het nodige. De samenstelling van de werkgroep subsidies blijft dezelfde.

6. Gemeenteraadsverkiezingen 2018

Men bekijkt de mogelijkheid om een debat te organiseren samen met jeugd en sportraad, alle raden zullen hiervoor uitgenodigd worden.

7. Verslagen uit de commissies

-Bibliotheekcommissie:

De jaarcijfers werden overlopen, er is de vraag om meer zichtbaarheid bibliotheek op de markt, er is een sterke toename van het aantal bezoekers, en er werden meer activiteiten georganiseerd.

-Gemeenschapscommissie:

Er is een redelijk bezetting van de zaal bij activiteiten, de communicatie kan nog beter, het ticketsysteem kampt nog met wat problemen, er is een duidelijke lijst opgemaakt met het AV-materiaal dat beschikbaar is voor de verenigingen. Suggestie om de lijst naar de aangesloten verenigingen door te sturen.

-Museumcommissie: werkgroep is samengekomen voor de invulling van het nieuw museum in de Panquinkazerne, er zou ruimte komen voor de Heemkundige Kring, de VST en voor hedendaagse kunst. Ook zal er ruimte worden voorzien voor tijdelijke tentoonstellingen, stockage ruimten, er komt een samenwerking met museum M van Leuven

-Erfgoedcommissie: De commissie komt samen op 12 oktober 2017

8. Varia

a. We denken er aan om een Elektronisch nieuwsbrief samen te stellen. We vragen of iemand kandidaat is om deze taak op zich te nemen. Geert bekijkt het.